
“Onze korfbalvereniging bestaat al sinds 
1930,” vertelt voorzitter Martijn van der 
Wees enthousiast. “We zijn een grote 
club met zo’n 360 leden in de leeftijd 
van vier tot zeventigplus. Iedereen kan 
hier sporten op zijn of haar niveau; we 
hebben vriendenteams en spelen hoog 
in de competitie.” De vereniging neemt 
bovendien haar maatschappelijke rol 
heel serieus. “Onze leden organiseren 
bijvoorbeeld jaarlijks een sport- en spel- 
dag voor mensen met een beperking en 
ook zijn we verantwoordelijk voor het 
schoolkorfbaltoernooi. Dat is hard nodig, 
want uit recent onderzoek blijkt dat  
gemiddeld de helft van de kinderen in een 
klas niet lid is van een sportvereniging. 
We vinden het onze taak om hen te laten 
kennismaken met korfbal en het vereni-
gingsleven,” licht Jan Boog penning- 
meester van de bouwcommissie, toe.

Groeien
De huidige accommodatie van CKC 
Maassluis beperkt de verdere groei van 
de vereniging. Martijn van der Wees: “Zo 
is het organiseren van grote toernooien 
van de Korfbal Bond niet mogelijk, om-
dat dit clubgebouw niet aan de eisen 
voldoet. We zijn lang aan het puzzelen 
geweest om ons huisvestingsprobleem 
op te lossen. Het antwoord kwam toen 
van onze buren, handbalvereniging 
Unitas, die gingen verhuizen. Overname 
van hun gebouw – voor een symbolisch 
bedrag – gaf ons letterlijk en figuurlijk de 
ruimte om het aantal kleedkamers en 
het sanitair uit te breiden en aan te 
passen naar de huidige maatstaven.”
 

Verduurzamen
“De bijdrage die we van het Fonds hebben 
ontvangen is bestemd voor duurzame 
investeringen. Extra isolatie, slimme ver-
lichting en de mogelijkheid om slechts 
delen van het pand te verwarmen worden 
allemaal meegenomen in de duurzame 
verbouwing die gaande is,” legt Jan Boog 
uit. “En daar blijft het niet bij! Er komen 
zonnepanelen om te kunnen voorzien 
in al onze ‘eigen’ te verbruiken energie. 
Een zonneboiler op het dak zal bovendien 
zorgen voor warm water in de douches 
en de verwarming van het clubgebouw. 
We investeren flink, maar uiteindelijk 
betalen die investeringen zichzelf terug.”

Planning
“De planning is om de eerste fase, 
waarin we ons richten op kleedkamers 
in het nieuwe gebouw en het verbinden 
van de gebouwen, in april af te ronden,” 
vertelt Martijn van der Wees. “Precies 
op tijd voor Koningsdag! Want die  
dag vieren we ieder jaar met leuke  
activiteiten voor de hele stad. Zeker nu 
het weer mag, willen we dat evenement 
dit jaar niet overslaan!” 

De tweede fase, waarin het huidige club- 
gebouw onder handen wordt genomen, 
zal begin van de zomer zijn afgerond. In 
de tussentijd kan er gewoon worden 
gesport. We hebben een strakke planning 
die we dankzij de inzet van veel leden gaan 
halen, zodat we in juli feestelijk een nieuwe 
fase van CKC Maassluis ingaan,” besluit 
Jan Boog. n
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EEN SCHOOLSPORT TOERNOOI IS 

HARD NODIG, WANT UIT RECENT 

ONDERZOEK BLIJKT DAT GEMIDDELD 

DE HELFT VAN DE KINDEREN IN EEN KLAS 

NIET LID IS VAN EEN SPORTVERENIGING.

is meer dan 

Korfbalvereniging CKC Maassluis 

is een begrip in de stad. Er wordt 

namelijk niet alleen gesport, maar 

de club brengt ook bewoners 

samen tijdens evenementen. 

Eind 2021 startte de bijna honderd 

jaar oude sportvereniging met 

een grote verbouwing van het 

clubgebouw om zo een nog 

grotere rol in de Maassluise 

samenleving te kunnen spelen.

CKC Maassluis
een korfbalvereniging

Foto boven: Jan Boog (links) en Martijn van 
der Wees te midden van de verbouwing.

Foto onder: Artist impression. 


